

## MRL-uudistus / työryhmän 1. kokous

Kokousmuistio

Aika pe 25.5.2018 klo 13.00 – 15.40

Paikka YM, Pankkisali

Läsnä

Helena Säteri, pj., YM  
Ari Ekroos, Aalto-yliopisto  
Eeva Ovaska, LVM  
Vilppu Talvitie, MMM  
Jari Salila, OM

Anu Hernesmaa, VM  
Teppo Lehtinen, YM  
Nunu Pesu, YM  
Riitta Rönn, YM  
Matti Vatiilo, YM  
Anne Jarva, Kuntaliitto

Martti Häkkänen, Helsingin yliopisto  
Panu Lehtovuori, Tampereen teknillinen yliopisto

Lauri Jääskeläinen, sihteeri, YM  
Maija Neva, sihteeri, YM  
Mirkka Saarela, sihteeri, YM

Melica Hellen, YM  
Roosa Atula, YM

Poissa

Vesa Pekkola, STM

### 1 Kokouksen avaus ja esittäytyminen

Käytiin esittäytymiskierros. Keskusteltiin mahdollisuudesta lähettää varajäsen kokoukseen ja päätettiin, että pääasiassa ei voi lähettää varajäsentä, vain poikkeustapauksissa.

Päätettiin, että työryhmän kokouksista tehdään kokousmuistio, johon kirjataan ainoastaan keskustelujen aiheet ja mahdolliset päätökset.

Päätettiin käyttää Tiimeri-tilaa kokousaineiston jakamiseksi, kommentointiin sekä muistioiden kommentointiin. Päätettiin kokousmuistioiden hyväksymisestä seuraavassa kokouksessa, jonka jälkeen niistä tulee julkisia. Pyydettiin ilmoittamaan sihteereille, jos joku kaipaa koulutusta Tiimerin käytössä.

Päätettiin, että matkat kustannetaan niille työryhmän ja jaostojen jäsenille, jotka matkustavat Helsingin seudun ulkopuolelta kokouksiin. Sidosryhmäfoorumin jäsenten matkoja ei kustanneta.

Keskusteltiin asettamiskirjeen sisällöstä.

Hyväksyttiin esityslista yhdellä muutoksella eli lisättiin kohta ”muut asiat”.

## **2 MRL-uudistuksen tavoitteet, keskustelupaperi ja siitä saadut kommentit**

Matti Vatiola ja Teppo Lehtinen esittelivät asian. Työryhmä kävi keskustelua keskustelupaperista. Todettiin, että keskustelua voidaan jatkaa sen pohjalta.

## **3 Valmistelujaostot sekä niiden puheenjohtajat ja jäsenet**

Keskusteltiin valmistelujaostojen tehtävistä ja jäsenistä.

Päätettiin, että viimeistellään ehdotus jaostoiksi ja jaostot asetetaan 11.6.2018 järjestettävässä työryhmän kokouksessa.

## **4 Keskustelu syksyn työsuunnitelmasta**

Keskusteltiin työsuunnitelmasta ja todettiin, että työsuunnitelma päivittyy jatkuvasti tarpeiden mukaan.

## **5 Lakihankkeen vuorovaikutuksen periaatteet ja työryhmän toiveet**

Kaskas Median edustajat Iina Ala-Kurikka ja Karoliina Kinnunen-Mohr esittelivät MRL-uudistuksen vuorovaikutussuunnitelmaluonnosta.

Työryhmässä keskusteltiin vuorovaikutussuunnitelmasta.

## **6 Vuoden 2018 kokousajat**

Hyväksyttiin esitetyt kokousajat, jotka ovat perjantai 7.9 klo 13-15.30, torstai 27.9 klo 9-11.30, keskiviikko 24.10 klo 9-11.30, torstai 22.11 klo 9-11.30 (Vilppu Talvitie ei pääse paikalle ja voi lähettää sijaisen) sekä perjantai 14.12 klo 9-11.30.

## **7 Muut asiat**

Rakennusmestarit ja –insinöörit AMK RKL ry on esittänyt sidosryhmäfoorumiin edustajakseen Hannu Järveläisen ja varajäseneksi Mikael Åhlin. Heidät päätettiin ottaa sidosryhmän jäseniksi.

## **8 Kokouksen päättäminen**

Kokous päättyi 15.40.